

Title (en)

DOSING APPARATUS FOR STERILE AND/OR PHARMACEUTICAL SOLUTIONS.

Title (de)

DOSIERVERRICHTUNG FÜR STERILE UND/ODER PHARMAZEUTISCHE LÖSUNGEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DOSEUR DE SOLUTIONS STERILES ET/OU PHARMACEUTIQUES.

Publication

**EP 0570378 A1 19931124 (EN)**

Application

**EP 92900409 A 19911122**

Priority

ES 9100081 W 19911122

Abstract (en)

[origin: WO9310422A1] The dosing device for sterile and/or pharmaceutical solutions is comprised of a laminar body (10) which contains the solution, presenting a top neck wherein a tubular nozzle (20) may be inserted and which is covered by a cup (30) having a weakened area, with a fluted ring (40) which interconnects said parts. The device may be coupled to a rigid support (50) which has a base slidable on an axis in order to apply the solution by manually pressing on the base of said support.

Abstract (fr)

Le dispositif doseur de solutions stériles et/ou pharmaceutiques de la présente invention est constitué d'un corps laminaire (10) qui contient la solution, présentant un col supérieur à l'intérieur duquel peut être introduit un ajutage tubulaire (20) qui est recouvert par un capuchon (30) présentant une zone d'affaiblissement, avec un anneau cannelé (40) qui relie entre elles lesdites parties. Le dispositif peut être couplé à un support rigide (50) qui comprend une base pouvant coulisser sur un axe afin de permettre l'application de la solution en pressant manuellement sur la base dudit support.

IPC 1-7

**G01F 11/08; A61M 5/28; A61M 5/315**

IPC 8 full level

**A61M 5/28 (2006.01); A61M 5/315 (2006.01); G01F 11/08 (2006.01); A61M 5/31 (2006.01); A61M 5/32 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A61M 5/282 (2013.01); A61M 5/31591 (2013.01); G01F 11/082 (2013.01); A61M 5/31555 (2013.01); A61M 5/31573 (2013.01); A61M 5/3158 (2013.01); A61M 5/3202 (2013.01); A61M 2005/3103 (2013.01); A61M 2005/3107 (2013.01); A61M 2005/3118 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9310422A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9310422 A1 19930527; CA 2101049 A1 19930523; EP 0570378 A1 19931124**

DOCDB simple family (application)

**ES 9100081 W 19911122; CA 2101049 A 19911122; EP 92900409 A 19911122**